

ASSOCIATION OF CANADIAN MAP LIBRARIES AND ARCHIVES

# BULLETIN

ACMLA NEWS



## CARTO 2022 Call for Proposals

The 55<sup>th</sup> annual conference of the Association of Canadian Map Libraries and Archives (ACMLA-ACACC) will be held virtually from June 13-15, 2022 between 1-3PM EST.

The 55<sup>th</sup> annual ACMLA/ACACC CARTO conference will be held online. theme this year is Mapping Through a Changing World. The event will include presentations, discussion, and other multimedia work in mapping and geospatial fields for this June event, which promises to be a thrilling new take on the old conference format. This event will also include the ACMLA/ACACC annual general meeting, and some surprise social events!!

Le 55e congrès annuel de CARTO, l'Association des carto-thèques et archives cartographiques du Canada (CARTO-ACMLA-ACACC), se tiendra virtuellement du 13 au 15 juin 2022, de 13h à 15h30 HNE.

Le 55e congrès annuel ACMLA/ACACC CARTO se déroulera en ligne. Le thème de cette année est « Cartographier dans un monde en mutation ». L'événement comprendra des présentations, des discussions et d'autres activités multimédias dans les domaines de la cartographie et du géospatial, ce qui promet d'être une nouvelle approche stimulante de l'ancien format de conférence. Cet événement comprendra également l'assemblée générale annuelle de l'ACACC/ACMLA, ainsi que des événements sociaux!

The Call for Proposals is available at:

[English Version](#)

[French Version](#)